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ROOMBURGERPARK Coalitie kiest voor extra veld, maar er is nog veel twijfel over hoge kosten 

Steun voor kunstgras hockey 
Èr komt een extra kunstgrasveld in het Roomburger 
park. Tenminste, de Leidse collegepartijen D66, 
GroenLinks en PvdA steunen in grote lijnen het plan 
voor de aanleg van een wijksportpark en daarin 
vormt een extra hockeyveld met kop en schouders 
het meest omstreden onderdeel. 

Loman Leefmans 
IJeefmanstlmediahuls.nl 

Leiden "Het blijft een aantasting 
van het gebied en kost belachelijk 
veel geld." Aldus SP-raadslid Ries 
van Walraven, tegenstander van het 
project dat bijna zes miljoen euro 
moet kosten. Martine van Schaik ( 
Partij voor de Dieren) stak haar don 
derdagavond tijdens een digitale 
bijeenkomst naar de kroon met een 
waslijst aan bezwaren. ,,Het tast niet 
alleen de biodiversiteit aan, maar 
polariseert de buurt, is voorgekookt 
door vooringenomen projectleiders, 
en schaadt het vertrouwen· in de 
plaatselijke politiek. Bijzonder kwa- 

lijk allemaal." 
Rond de eeuwwisseling opperde 

hockeyclub Roomburg voor het 
eerst de vurige wens voor een vierde 
veld. Want de vereniging werd in 
zijn groei belemmerd en werkte 
noodgedwongen met wachtlijsten. 
Weifelend optreden van de gemeen 
te en felle tegenstand vanuit de 
buurt zijn tot nu toe de voornaam 
ste oorzaken waarom de wortels van 
vers kunstgras er nog altijd niet zijn 
verankerd. 
Vorig jaar sneuvelde er opnieuw 

een voorstel om in het natuurlijke, 
recreatieve deel van het Roombur 
gerpark een nieuw hockeyveld aan 
te leggen. Maar dit keer voegde de 
gemeenteraad daaraan toe dat als 
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het stadsbestuur het verlies aan 
groen wist te compenseren, het ex 
tra kunstgras er mocht komen. 
Dus presenteerden de wethou 

ders Ashley North (GroenLinks) en 
Paul Dirkse (D66) eerder dit jaar een 
brochure vol heesterlagen, boom 
groepen, bloedrode heidelibellen, 
glanzig fonteinkruid en gehakkelde 
aurelia. Die werden aangevuld met 
beloftes voor een tiny forest, een 
sportkooi, een wijkontmoetings 
plaats en een blokkade voor verkeer 

op de van Vollenhovenkade. 
De forse lijst aan potentiële verbe 

teringen, in werkelijkheid nog een 
stuk langer, kan lang niet iedereen 
bekoren. ,,Er lag een vraag voor ex 
tra sportruimte", aldus VVD-du 
oraadslid Maaike van Vliet. ,,Om ie 
dereen ter wille te zijn, is er van alles 
bij bedacht en is het een zooitje ge 
worden. Wat ook nog eens veel geld 
kost." 

Speeltuin 
Die geraamde zes miljoen zit veel 
meer fracties dwars. Het is daarom 
zeer de vraag of her twee miljoen 
kostende theehuis, dat als toekom 
stige wijkontmoetingsplek moet 
dienen, het uiteindelijk gaat halen 
als in november het definitieve be 
sluit valt. En er werden donderdag 
avond meer ideeën voorgesteld om 
geld te besparen. Zo wil GroenLinks 
op de valreep onderzocht hebben of 
de bestaande speeltuin, die moet op 
schuiven voor het nieuwe hockey 
veld, niet kan blijven staan. Waar 
door het vierde veld wat verder weg 
komt te liggen. 
De uitkomsten worden binnen- 
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kort verwacht, maar de steun van de 
collegepartijen die samen een meer 
derheid vormen, verandert er niet 
door. N orth gaf wel ruiterlijk toe dat 
het park weliswaar een 'biodiverse 
impuls' krijgt, maar dat het wel nog 
jaren duurt voordat de nieuwe bo 
men en bosschages tot volle wasdom 
zijn gekomen. ,,Dat is een pijn 
punt." Voor de strijdlustige buurt 
bewoners - een aantal heeft de laat 
ste hoop op een referendum geves 
tigd - zijn er daar wel meer van. 


